
 
 
 
 

Møteprotokoll 
 
 
 

Utvalg: Formannskap 
Møtested: Bjugn rådhus, Tinboden 
Dato: 12.11.2019 
Tid: 09:00 – 12:00 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Tom Myrvold Ordfører H 
Ogne Undertun Varaordfører AP 
Gunnhild Tettli Medlem AP 
Knut Morten Ring Medlem AP 
Laila Iren Veie Medlem SP 

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Finn Olav Odde MEDL SP 
Anne Margrethe Bjørnerud MEDL H 

 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Trond Magnus Brekstad Anne Margrethe Bjørnerud FRP 
Hans Eide Finn Olav Odde SP 

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Emil Raaen Rådmann nye Ørland 
Britt Brevik Politisk sekretær 
Marit K. Ervik Kommunalsjef 
Arild Risvik Kommunalsjef 
Geir Aune Kommunalsjef 
Thomas Engen kommunalsjef 

 
 

Merknader: 
Innkalling og saksliste godkjent. 
 
 

 
 
  



 

Saksnr Innhold Lukket 

PS 19/3 Økonomiske måltall  

PS 19/4 Søknad om å arrangere UKM fylkesmønstring 2020  

PS 19/5 Ny langtidsplan for Forsvaret - innspill fra Forsvarsforum 
Trøndelag 

 

 
 
Orienteringer 

 Orientering/drøfting av strategier og ambisjoner for Næringens Hus (rådhuset Brekstad) 
v/kommunalsjef Marit K. Ervik 

o Tilgjengelighet og kompetanse næringslivet etterspør 
o Kompetanse plan og byggesak tilgjengelig 
o Plantegninger kontorer, møterom, kantine lagt fram  
o Ansatte og andre som skal ha tilgang til kontor i Næringens Hus 
o Tilrettelegges for Pendlerkontor 
o Tilrettelegge for kontor til grundere og næringsaktører 
o Flere aktører ønsker tilgang til kontor og møtefasiliteter 
o Næringsarbeid – kontinuitet og langsiktighet 
o Kommunen være tilrettelegger på næringsareal 
o Struktur og nettverk 
o Statlige virkemidler 
o Metro-bygget 
o Dialog med næringslivet 
o Samferdsel – kommunikasjonspunkt og møteplass 
o Booking og betaling av møterom og kontorplass via APP 
o Digital «skranke» 

 
Formannskapet ønsker mer fokus på ambisjonsnivået for Næringens Hus. 
Næringens hus skal være en pådriver til å; 
o Bidra til å skape arbeidsplasser 
o Bygge kompetansemiljø 
o Være en arena for kompetanseutvikling for næringslivet 
o Næringslivet inviteres inn i utviklingen av Næringens Hus 
o NAV og opplæringskontor bør på sikt inn i Næringens hus 
 
Formannskapet ber administrasjonen sette fokus og fart på arbeidet med utarbeiding av 
ambisjoner og strategier for Næringens hus. Formannskapet ber om at administrasjonen 
fremmer saken til politisk behandling. Revitalisering og konkretisering, kartlegging av 
potensialet. 
 
Utviklingen av Næringens Hus bør være jevnlig tema i formannskapets møter. 

 
 Risikovurdering IT-systemene og sammenslåingsprosjektene v/kommunalsjef Arild Risvik 

o Risiko og sårbarhetsanalyse – konsekvenser - forebyggende tiltak og forventet effekt 
o Status for Fosen IKT, Gerica, Visma flyt skole og barnehage, Agresso og SystemX 

 
 Innsyn i eldre og historiske databaser fra Ørland og Bjugn kommuner i nye Ørland kommune 

v/kommunalsjef Arild Risvik 
o Formannskapet ber om at politikerne må få mulighet for kontinuerlig tilgang til politiske 

historiske møtedokumenter for utvalgene KST, FSK, PLA, LAN og FELLESN, hele 10 år 
tilbake i tid  



o Administrasjon bes avklare muligheten og legge frem sak om kostnad for 
tilrettelegging/uttrekk i forhold til et slikt tjenestetilbud 

 
 Orientering ved rådmann og ordfører 

o Marin verneplan v/kommunalsjef Thomas Engen 
 Internasjonale forpliktelser – vern av sjøområdene - hensynsoner 
 Konsekvenser eksisterende vern 
 Samarbeid ift Marin Verneplan i Trøndelag 
 Verneverdiene – vernebestemmelsene 
 Frist høringsinnspill 1. mars 2020 
 Videre prosess og strategi 
 Framdriftsplan for nedsatt arbeidsgruppe må utarbeides 
 Samspill med næringsliv og aktører innenfor blå sektor 

 Nordre Fosen Vannområde – arbeidet med spredte avløp 
 Nasjonale bruken av arealer i nye Ørland 
 Beslutningspunkter før og etter høringsfristen 

 
o Bankavtale nye Ørland v/kommunalsjef Geir Aune 

 Nordea bank brukes i januar hvis bankavtale for nye Ørland kommune ikke er på 
plass 

 
Eventuelt: 

 Henvendelse fra Frøya kommune vedrørende Oppdrett og forsvarets sikkerhetssoner 
 Administrasjonen utformer svar på henvendelsen  

 
 
 

PS 19/3 Økonomiske måltall 

Saksprotokoll i Formannskap - 12.11.2019  
 
Behandling: 
Formannskapet fremmet følgende nytt punkt 3 til rådmannens innstilling: 

Nye låneopptak skal ligge på maksimalt 35% av avdragsbeløpet det enkelte år i planperioden, lån 
til vann, avløp og tomteutarbeidelse kommer i tillegg.  

 
Formannskapet ber administrasjon fremme sak knyttet til redusering av sykefraværet i nye Ørland. 
Saken fremmes for Administrasjonsutvalget. 
 
 
Votering  
Rådmannens innstilling punkt 1 og 2 ble enstemmig vedtatt. 
Formannskapets forslag til nytt punkt 3 ble satt opp mot rådmannens forslag punkt 3. Formannskapets 
forslag punkt 3 ble enstemmig vedtatt. 
 
 
Vedtak: 
I første omgang utarbeides følgende tre nøkkeltall: 

1. Mål for økonomisk balanse. Korrigert netto driftsresultat på minst 1,75 % ift driftsinntekter 
2. Mål for økonomisk buffer for å håndtere risiko for tapte inntekter eller økte kostnader.  Fritt 

disposisjonsfond i prosent av driftsinntekter på minimum 5%. 
3. Nye låneopptak skal ligge på maksimalt 35% av avdragsbeløpet det enkelte år i planperioden, 

lån til vann, avløp og tomteutarbeidelse kommer i tillegg.  
 



 
 
 
 
 
 

PS 19/4 Søknad om å arrangere UKM fylkesmønstring 2020 

Saksprotokoll i Formannskap - 12.11.2019  
 
Behandling: 
 
 
Votering  
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
 
 
Vedtak: 
1. Ørland kommune søker om å være vertskommune for UKM Regionfestival 2020. 
2. Dersom Ørland kommune blir valgt som vertskommune for UKM Regionfestival 2020, ber 

formannskapet det nye kommunale foretaket for kultur og idrett om å gjennomføre arrangementet. 
 
 
 
 

PS 19/5 Ny langtidsplan for Forsvaret - innspill fra Forsvarsforum Trøndelag 

Saksprotokoll i Formannskap - 12.11.2019  
 
Behandling: 
Formannskapet fremmet følgende tillespunkt: 
Formannskapet i Ørland kommune ønsker å tilkjennegi skepsis til flere av tiltakene som er foreslått i FFT 
sine innspill. 
 
Private aktører har alltid vært en nødvendig del av samfunnets beredskap, men den måten de nå skal 
brukes som en del av den stående beredskapen gjør situasjonen likevel noe annerledes. Det er ikke rart 
at ansatte i Forsvaret reagerer, og det er heller ikke rart at det problematiseres på hvilken måte private 
aktører kan være en del av Norges militærmakt. 
 
Bruk av private aktører for å løse det som er Forsvarets oppdrag – å sikre landet og hindre maktutøvelse 
i Norge fra fremmede makter – vil kunne være en integrert del av måten Forsvaret løser sitt oppdrag. 
Det skjer ikke uten problemer.  
 
Formannskapet er blant annet uenig i at vedlikeholds- og logistikkberedskapen settes ut til sivile aktører. 
Ut i fra egne vurderinger, og etter innspill som har kommet fra tillitsvalgte i Forsvaret, ser ikke 
formannskapet at dette blir samfunnsøkonomisk lønnsomt. Det er forsøkt ved flere anledninger 
allerede, og ikke funnet fornuftig. 
 
 
Votering  
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
Tilleggs punkt fremmet av Formannskapet ble enstemmig vedtatt. 
 
 



Vedtak: 
1. Formannskapet i Ørland stiller seg bak høringsinnspillet til langtidsplan for Forsvaret fra 

Forsvarsforum Trøndelag (FFT). 
 

2. Formannskapet i Ørland kommune ønsker å tilkjennegi skepsis til flere av tiltakene som er 
foreslått i FFT sine innspill. 
 
Private aktører har alltid vært en nødvendig del av samfunnets beredskap, men den måten de 
nå skal brukes som en del av den stående beredskapen gjør situasjonen likevel noe annerledes. 
Det er ikke rart at ansatte i Forsvaret reagerer, og det er heller ikke rart at det problematiseres 
på hvilken måte private aktører kan være en del av Norges militærmakt. 

 
Bruk av private aktører for å løse det som er Forsvarets oppdrag – å sikre landet og hindre 
maktutøvelse i Norge fra fremmede makter – vil kunne være en integrert del av måten Forsvaret 
løser sitt oppdrag. Det skjer ikke uten problemer.  

 
Formannskapet er blant annet uenig i at vedlikeholds- og logistikkberedskapen settes ut til sivile 
aktører. Ut i fra egne vurderinger, og etter innspill som har kommet fra tillitsvalgte i Forsvaret, 
ser ikke formannskapet at dette blir samfunnsøkonomisk lønnsomt. Det er forsøkt ved flere 
anledninger allerede, og ikke funnet fornuftig. 

 
 
 
 
 
 


